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Lejerens betaling til fællesantenne

Kan det virkelig være rigtigt, at man i dagens Danmark stavnsbinder folk til Radio og 
Tv signal gennem lejeloven.

Hvilket betyder at min datter, som er studerende på SU og bor på Domeas kollegiet i 
Ringe, skal betale over 5000 kr. om året i antennebidrag.

Jeg forstår ikke, at man fastholder gamle regler i lejeloven, når den teknologiske 
udvikling længe har været, så det har været muligt at etableres valgfrihed på 
området.

Hvordan skal vi lære de unge at styre de faste udgifter, når vi pålægger dem at betale 
for noget der ikke er absolut nødvendigt, iser når det er et most at have computer 
med internetforbindelse til uddannelse.

DR/DK 09. nov. 2010 Forbrugerrådet er enig i, at tvungne medlemskaber hører 
fortiden til. 

VEJLE AMTS FOLKEBLAD ONSDAG 2. DECEMBER 2009 Videnskabsminister Helge 
Sander (V) arbejder på at løsne borgernes elektroniske stavnsbånd.

Hvor lang tid skal der gå før der sker en lovændring, så man ikke stavnsbinder folk til 
fællesantenne i lejer- og ejerboliger.

Venlig hilsen

Solvejg Hoff  
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